



JABATAN KEMAJUAN ORANG ASLI PERAK DAN KEDAH

KENYATAAN TAWARAN

Pembekal adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

KETERANGAN TAWARAN : SEBUT HARGA PERKHIDMATAN MEMBEKAL MAKANAN BERMASAK KEPADA MURID ORANG ASLI SEKOLAH KEBANGSAAN SUNGAI TIANG, DAERAH HULU PERAK, PERAK BAGI TEMPOH 24 BULAN

JENIS TAWARAN : Terbuka

KOD BIDANG :

Kod Bidang	Bidang	Sub Bidang	Pecahan Sub Bidang
04 01 03	MAKANAN, MINUMAN DAN BAHAN MENTAH	MAKANAN, MINUMAN DAN BAHAN MENTAH KERING/BASAH	MAKANAN BERMASAK ISLAM

TARIKH MULA TAWARAN : 22/08/2024

TARIKH TUTUP TAWARAN : 03/09/2024

TEMPOH SAH LAKU : 90

LOKALITI :

lokasi

Negeri
PERAK

Pembekal yang berminat adalah diwajibkan hadir ke sesi lawatan tapak dan taklimat pada ketetapan berikut:

Perincian Taklimat

Perihal	Tarikh / Masa	Lokasi	Pegawai Penyelaras	Kehadiran Maksima
PERKHIDMATAN MEMBEKAL MAKANAN BERMASAK KEPADA MURID ORANG ASLI SEKOLAH KEBANGSAAN SUNGAI TIANG, DAERAH HULU PERAK, PERAK BAGI	27/08/2024 10:00 AM	DEWAN PANDAK HAMID, ORANG	ENCIK MOHAMMAD FAIZAL BIN ABD WAHID	2

<p>TEMPOH 24 BULAN. Hanya penama di dalam Sijil MOF & mempunyai kod bidang sahaja dibenar menghadiri lawatan tapak/taklimat dan TIDAK BOLEH MEWAKILKAN. Sila bawa bersama SIJIL ASAL Pendaftaran MOF & 1 salinan Sijil MOF (KOD BIDANG) beserta Cop Syarikat. KEHADIRAN DIWAJIBKAN. Pendaftaran tutup jam 11.00 pagi.</p>		<p>ASLI ONESTOP CENTRE (OAOSC), KAMPUNG BAWONG, KUALA KANGSAR, 31100 SUNGAI SIPUT, PERAK</p>		
---	--	---	--	--

Syarikat/Firma/Koperasi/Pemilikan Tunggal hendaklah mengambil perhatian bahawa setiap transaksi melalui Sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan sebanyak 0.4% (kosong perpuluhan empat peratus) mengikut setiap nilai invois yang dikemukakan kepada Kerajaan tertakluk kepada had maksimum RM 4,800.00 (Ringgit Malaysia : Empat Ribu dan Lapan Ratus) bagi invois yang bernilai RM 1.2 juta (Ringgit Malaysia : Satu Juta Dua Ratus Ribu) atau lebih.